
Concept verslag van de Algemene ledenvergadering 

NBB District Den Haag e.o. 

1 oktober 2023 

 

Aanwezig 

Bestuur Ming Bong   voorzitter 

Annemieke Poort (deels) secretaris 

  Bastianne Mulder  penningmeester 

 

Kas cie  Simon Kuipers (voorzitter) en Ingeborg Slikker ( reservelid) 

Clubs  BC HOC/Studiecentrum Simon Kuipers 

  BC KomKomMaer  Ekko Smith 

  BC Het Buitenhof  Bastianne Mulder 

  BC VIVA-RPC   Balten vd Veer en Fred Schopman 

  City BC    Ming Bong 

  BC Loosduinen   Paul van Delft 

  Switch    Ingeborg Slikker 

  De JAVAclub   Annemieke Poort 

 

Afwezig met bericht 

De Uitkomst 

Sociëteit Noordeinde 

Redubeth 

Replay 

BC Voorschoten 

BC Vronensteyn 

Erik van Egmond (DKL) 

Leontien Hoogweg (erelid) 

BC Leidschenhage 

 

 
 

  



Clubs die niet vertegenwoordigd waren 

B.C. Poeldijk 

B.C. T.O.G.V. 

Blue Club 

Bol 

Bridgeclub de Witte 

Bridgesocieteit Noordeinde 

De Slammerik 

E.H.B.V. de Bond 

N.R.B.C. Kom..Kom Maar 

NBC 

Stervoorde Bridge 

V.I.P. 

Vallonbridge 

Willemsbuuren 

 

 

 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 10.30uur. Hij betreurt de lage opkomst, de reden van 
verplaatsing naar een andere locatie.  Hij heet de aanwezigen welkom.  
Aangezien de secretaris deels niet aanwezig kan zijn, zal Fred Schopman de notulen 
verzorgen. 
 

2. Verslag ALV 25 september 2022 
Éen kleine wijziging: Het is Ekko Smith. Onder dankzegging aan de vorige secretaris wordt het 
verslag verder ongewijzigd goedgekeurd. 
 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 
a. Terugblik seizoen 2022-2023 

De voorzitter geeft aan dat het district €10.000 subsidie heeft ontvangen van de 
gemeente Den Haag ( €9.000 al gestort, €1.000 volgt na goedgekeurde verantwoording) 
voor een project bridge tegen eenzaamheid. 
Op sociale media is circa 13.00 keer gereageerd, uiteindelijk ca 87 cursisten, 2 groepen 
van ca 30 bij Hans Metselaar en diverse bij andere docenten 
De vertegenwoordigers van de clubs hebben veel vragen over dit project  

 De nu gepresenteerde cijfers komen nogal vaag over 

 Het is gemeentelijk geld, wat betekent dat bij landelijke uitrol. Nog rol district?  

 Er is tot nu toe ca €5.000 uitgegeven, hoe wordt dit bijgehouden en verantwoord?  
 De cursisten betalen €50,--  waar wordt dit geld naar overgemaakt? 



 Het plan om een stichting (Bridgeconnect) op te richten en hier het project in onder 
te brengen lijkt risicovol: is de gemeente akkoord?  Wat is de relatie tussen het 
district(sbestuur) en deze stichting? 

 Wat stond er in het plan van aanpak bij de aanvraag van de subsidie? 

 Welke verantwoordingseisen heeft de gemeente gesteld bij de toekenning van de 
subsidie? 

 De vraag is of de aanvraag wel een bestuurszaak was, of dat er een (B)ALV 
bijeengeroepen had moeten worden. 

 Welke twee bestuursleden hebben de aanvraag ondertekend? Indien dat niet 
gebeurd is, kan er persoonlijke aansprakelijkheid zijn. 

 Wie is de eigenaar van de website? Dit zou het district moeten zijn.  

Al deze vragen en de (ontbrekende) antwoorden wijzen op juridische en financiële risico’s 
voor het district. De voorzitter zegt toe dat het bestuur met een volledige schriftelijke 
uiteenzetting  komt over dit project, inclusief aanvraag, plan van aanpak, toekenning, 
voorwaarden en begroting.  De voorzitter zegt toe dat – indien er problemen komen – hij 
persoonlijk garant staat. 

De discussie laat onverlet dat de vertegenwoordigers van de clubs wel enthousiast zijn 
over het idee achter deze ledenwerving. 

Ingeborg Slikker mist nog een verslag van de secretaris met o.a. de ontwikkelingen in het 
district, o.a. stand van zaken clubs en ledenaantallen, activiteiten in het district.  De 
voorzitter zegt toe dat dit zsm op de website geplaatst zal worden.  

b. Voortgang NK robberbridge 
De voorzitter meldt dat het plan is dit in september 2024 te organiseren, er zijn al diverse 
sponsors. De clubs vragen zich af of hier wel een rol voor het district is, een NK hoort bij 
de NBB. Indien de sponsoren ( of Bridgeconnect) dit toernooi gaan organiseren, dan kan 
het geen NK zijn. Hier speelt dezelfde discussie als bij punt 3a, wat is de relatie district en 
Bridgeconnect. 
 

c. Bridgeconnect 
Zie de discussie bij punt 3a en 3b. 
Voor volgende (B)ALV zal het bestuur vooraf een notitie sturen over de relatie (of het 
ontbreken daarvan) tussen Bridgeconnect en het district. 
 

d. Ingekomen stukken 
Er zijn twee ingekomen stukken 
 Uitnodiging district Rotterdam om mee te doen met “de strijd om de Deltabokalen” 

op 7/10/23 

 Uitnodiging voor het “Yael Topiol memorial tournement” op 12/11/23 in Antwerpen. 
 

4. Financiële zaken 
De kascie heeft enkele administratieve onvolkomenheden gecorrigeerd  
Over de reservering van de subsidie moet volgend boekjaar verantwoording afgelegd 
worden. 
Balten vd Veer heeft diverse vragen en opmerkingen over de toelichting baten en lasten. Hij 
zal dit nog naar de penningmeester mailen, opdat zij een gecorrigeerde versie op de site kan 
zetten. 
n.a.v. ligt er nog een vraag over de districtsviertallen (aantallen, opzet), maar die kan alleen 
beantwoord worden door Erik v Egmond of Sacha va Ulft. De zoektocht naar een nieuwe DKL 



heeft vooralsnog geen resultaat opgeleverd. Het bestuur is verheugd dat Erik v Egmond de 
districtsviertallen voor zijn rekening wil nemen. 
 
De inhoud van het verslag van de kascie is al aan bod gekomen bi de discussie in punt 3. 
De kascie overhandigt de getekende verklaring. 
 
De vergadering verleent het bestuur decharge voor de afgelegde rekening en 
verantwoording. 
 

5. Samenstelling districtsbestuur 
Van de huidige samenstelling  

 Gaat de secretaris, Annemieke Poort, in ieder geval nog een jaar door.  

 Gaat de penningmeester, Bastianne Mulder op korte termijn stoppen, de voorzitter is 
bezig een vervanger te zoeken. Een tussentijdse wissel moet in een (B) ALV beklonken 
worden. 

 Gaat de voorzitter, Ming Bong, vooralsnog door. 
 Stelt de clubadviseur Bill Swaager zich niet herkiesbaar.  

Het bestuur stelt voor Fred Schopman te verkiezen in het bestuur, hij zal de portefeuille    
onderwijszaken op zich nemen.  De vergadering gaat unaniem akkoord met dit voorstel. 

De adviseurs Sacha van Ulft (districtsviertallen) en Jin Hoeksema (ledenwerving) blijven aan.  

Het bestuur heeft nu geen clubadviseur, die taak nemen de bestuursleden collectief op zich.  

6. Begroting 2023-2024 
De voorliggende begroting wordt  ( met inachtneming van de opmerkingen bij punt 4)  
goedgekeurd. 
 

7. Samenstelling kascommissie 
De voorzitter, Simon Kuipers, heeft zijn driejaarstermijn volgemaakt en treed af. Het lid 
Yvonne Notenboom heeft zich teruggetrokken. 
Het reserve lid Ingeborg Slikker  wordt nu benoemd tot voorzitter van de kascie. 
Uit de vergadering worden Balten vd Veer tot lid en Ekko Smith tot reserve lid benoemd. 
 

8. Nut en voordelen lidmaatschap NBB 
Gezien de magere opkomst vervalt dit agendapunt. Paul van Delft merkt op dat zijn club (BC 
Loosduinen) veel ondersteuning van de NBB heeft gehad. Hij is daar zeer tevreden over.  
 
De vertegenwoordiger van de NBB had wel een PowerPointpresentatie gereed. De secretaris 
zal die samen  met het jaarverslag op de site plaatsen.  
 
De voorzitter maakt van dit “lege” agendapunt gebruik om de vergadering voor te stellen een 
erelid te benoemen. De vergadering doet dit bij acclamatie.  
Het is goed om in de toekomst als standaardagendapunt de benoeming erelid en/of lid van 
verdienste op te nemen, opdat iedereen vooraf weet dat dit behandeld kan worden. 
 

9. Rondvraag en sluiting 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. De voorzitter sluit de vergadering.  
 
 
 
FS 


